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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 19 marca 2024 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta. 

2. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

3. Dyrektor i przedstawiciele jednostek miejskich. 

4. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 19 marca 2024 roku o godz. 1200 po stwierdzeniu kworum otworzył i prowadził 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Za głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Protokół został przyjęty. 

 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

Za głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2024. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja, w trakcie której wypracowano autopoprawkę do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną głosowało 

7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2024-2037. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwał. 

Komisja nie wypracowała opinii do projektu uchwały – za opinią pozytywną członkowie komisji 

nie głosowali, 4 członków komisji było przeciwnych, przy 4 głosach wstrzymujących się. 
 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego na czas nieoznaczony poza kolejnością na liście osób oczekujących na taki 

lokal. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Obsługi 

Inwestorów Pani Mirosława Gąsiorowska. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 
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Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia 

porozumienia pomiędzy Powiatem Kamieńskim a Gminą Miasto Świnoujście dotyczącego 

powierzenia przez Powiat Kamieński Gminie Miasto Świnoujście realizacji lokalnego 

transportu zbiorowego. 

 

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Zieleni Miejskiej Pan Jacek 

Antczak. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego 

zakładu budżetowego – Ośrodek Sportu i Rekreacji „Wyspiarz” w Świnoujściu z obowiązku 

wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Miasto Świnoujście. 
 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji Wyspiarz Pan Marek 

Bartkowski. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – z za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia rodzajów zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodziny Pani Gabriela 

Poniedziałek-Petruk. 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził 

głosowanie nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – z za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 8 – Wolne wnioski. 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 9 – Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zakończył obrady komisji w dniu 19 marca 2024 r. o godz. 1350. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia z dnia 19 marca 2024 r. w formacie mp3 stanowi załącznik nr 3 

do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 
 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


